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TIL: 

Velferdstingets arbeidsutvalg 

Alle valgte representanter i Velferdstinget  

Studentdemokratiene ved:   

 

Universitetet i Oslo 

OsloMet – storbyuniversitetet 

Handelshøyskolen BI 

Høyskolen Kristiania 

Politihøgskolen 

MF vitenskapelig høyskole  

Norges Idrettshøyskole 

Oslo Nye Høyskole 

Fagskolen Kristiania AS 

Arkitektur- og designhøgskolen i Oslo 

Norges musikkhøgskole 

Fagskolen Oslo 

NLA Høgskolen, Staffeldtsgate 

Kunsthøgskolen i Oslo 

NOROFF Fagskole AS 

Norsk Gestaltinstitutt Høyskole 

Fjellhaug Internasjonale Høgskole 

Norsk fagskole for lokomotivførere 

Høgskolen for ledelse og teologi 

Steinerhøyskolen 

NSKI Høyskole AS 

Stiftelsen Einar Granum kunstfagskole 

Atlantis Medisinske høgskole 

Barratt Due musikkinstitutt 

Høyskolen for Dansekunst 

Centric IT Academy AS 

KOPI: 

Hovedstyrets studentmedlemmer, Velferdstingets kontrollkomité, Velferdstingets valgkomité, Velferdstingets 

representanter i SiOs delstyrer, studentmediene, Kulturstyret, Studentsamskipnaden SiO, Norsk Studentorganisasjon 

v/velferdsansvarlig, ISU v/UiOs lokallag, Det Norske Studentersamfund v/Hovedstyret, Velferdstingene i Norge, 

Oslostudentenes Idrettsklubb v/ Hovedstyret, Internasjonal komité, Jussbuss v/daglig leder, JURK v/daglig leder.  
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INNKALLING TIL VELFERDSTINGSMØTE 07. SEPTEMBER 2024 

Dette er innkalling til Velferdstingets møte 07. september 2024 klokken 09:30. 

Møtet finner sted på Thon Hotel Ullevaal Stadion   

Denne innkallingen sendes ut til alle valgte representanter fra lærestedene. 

Det er møteplikt i Velferdstinget, og dersom du ikke kan møte må du selv varsle ansvarlig for din 

lærestedsgruppering eller fraksjon for å finne vara. I tillegg må du varsle Velferdstingets administrasjon, 

hvis du ikke kan møte og din vara stiller i stedet for deg. 

Representanter valgt via valgforsamlingen må ved forfall ta kontakt med samarbeidsansvarlig for å finne 

vara.

mailto:adm@studentvelferd.no
mailto:sam@studentvelferd.no
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FORKORTELSER 

AU, VTAU: Arbeidsutvalget 

AL: A-lista 

BI: Handelshøyskolen BI 

BISO Oslo: BI studentorganisasjon Oslo 

DMI: De mindre utdanningsinstitusjonene 

DNS: Det Norske Studentersamfund 

ESN: Erasmus Student Network 

GL: Grønn liste 

HS: Hovedstyret 

KK: Velferdstingets kontrollkomité 

KS: Velferdstingets Kulturstyre 

LL: Liberal liste 

SiO MD: SiO Mat & Drikke 

MF: MF vitenskapelige høyskole 

UiO: Universitetet i Oslo 

NSKI: NSKI høgskole  

NSO: Norsk studentorganisasjon  

ONF: Organisasjonen for norske fagskoler 

ONH: Oslo Nye Høyskole 

OSI: Oslostudentenes idrettsklubb 

OsloMet: OsloMet – storbyuniversitetet 

PHS: Politihøgskolen 

RL: Realisten 

SH: Studenthovedstaden 

SiO: Studentsamskipnaden SiO 

SP-OsloMet: Studentparlamentet ved OsloMet 

SP-UiO: Studentparlamentet ved UiO 

VA: Venstrealliansen 

VID: VID Vitenskapelige høgskole 

VK: Velferdstingets valgkomite 

VT, VTOA: Velferdstinget (i Oslo og Akershus) 

VT-GAT: Velferdstinget i Gjøvik, Ålesund og 

Trondheim 

StudFest. Studentfrivillighetskonferansen 

ViN: Velferdstingene i Norge  

SO23: St. Olavs Gate 23 

KD: Kunnskapsdepartementet 

SHoT: Studentenes helse- og trivselsundersøkelse 

SKO: Studentunionen Kristiania Oslo
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DAGSORDEN OG KJØREPLAN 
 

Tid Saksnr. Saker Type sak Kategori 

09:30  Registrering og enkel matservering 

(merk: det blir ikke servert frokost) 

  

10:00  Bli kjent med Velferdstinget og 

hverandre 

  

11:00  Offisiell møtestart   

 074-24/09 Valg av ordstyrer og protokollfører Vedtakssak Møtekonstituering 

 075-24/09 Godkjenning av innkalling Vedtakssak Møtekonstituering 

 076-24/09 Godkjenning av dagsorden og 

kjøreplan 

Vedtakssak Møtekonstituering 

 077-24/09 Godkjenning av protokoll Vedtakssak Møtekonstituering 

 078-24/09 Arbeidsutvalgets orientering Orienteringssak Orienteringer 

 079-24/09 Hovedstyrets orientering Orienteringssak Orienteringer 

 080-24/09 Andre orienteringer Orienteringssak Orienteringer 

11:45 Pause 15min 

12:00 081-24/09 Presentasjon SiO psykisk helse Orienteringssak Orienteringer 

12:30 082-24/09 Godkjenning av regnskap 2023 Vedtakssak Organisasjon 

12:40 083-24/09 Revidering av retningslinjer for 

Velferdstinget i Oslo og Akershus‘ 

valgkomite 

Vedtakssak  Organisasjon 

13:00 Lunsj 45 min 

13:45 083-24/09 Revidering av retningslinjer for 

Velferdstinget i Oslo og Akershus’ 

valgkomite – fortsettelse  

Vedtakssak Organisasjon 

14:00 084-24/09 Revidering av møteplan Vedtakssak Organisasjon 

14:15 085-24/09 Diskusjon om mandatet til 

Velferdstingets arbeidsutvalg 

Diskusjonssak Organisasjon 

14:45 086-24/09 Revidering av økonomireglementet 

for Velferdstinget i Oslo og Akershus 

Vedtakssak Organisasjon 
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15:00 083-24/09 Revidering av retningslinjer for 

Velferdstinget i Oslo og Akershus’ 

valgkomite – votering  

Vedtakssak Organisasjon 

15:20 Pause 10 min 

15:30 087-24/09 Resolusjon – Gynekolog og 

likeverdige helsetilbud! 

Vedtakssak Politikk 

16:00 088-24/09 Workshop om helsepolitisk 

dokument 

Diskusjonssak Politikk 

16:45 089-24/09 Eventuelt  Eventuelt 

16:50  Møtekritikk   

17:00  Møteslutt og møtebrus på Villa Eika*   

*Siden høstseminaret er på en lørdag og møtebrus er på Villa Eika må man handle drikkevarer før møtet 

begynner, eller i en av pausene. Du kan komme innom Villa Eika en av dagene før for å legge fra deg om du 

ønsker. Vi stiller med pizza og brus – du stiller med det du vil av drikke utenom.   
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VALG AV ORDSTYRER OG PROTOKOLLFØRER 1 

Saksnummer 074-24/09 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 2 

Forslag til ordstyrer og protokollfører vedtas. 3 

Forslag til vedtak: 4 

Ordstyrer: Maika Marie Godal Dam og Johannes Saastad 5 

Protokollfører: Henriette Seim  6 
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GODKJENNING AV INNKALLING 7 

Saksnummer 075-24/09 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 8 

Innkallingen godkjennes. 9 

Forslag til vedtak: 10 

Innkallingen godkjennes med de merknader som fremkommer på møtet.  11 
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GODKJENNING AV DAGSORDEN OG KJØREPLAN 12 

Saksnummer 076-24/09 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 13 

Dagsorden og kjøreplan godkjennes. 14 

Forslag til vedtak: 15 

Dagsorden og kjøreplan vedtas med de endringer som fremkommer på møtet.  16 
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GODKJENNING AV PROTOKOLL 17 

Saksnummer 077-24/09 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 18 

Ingen innstilling. Det er kontrollkomiteen som innstiller på godkjenning av protokoll. 19 

Forslag til vedtak: 20 

Protokollen godkjennes med de merknader som fremkommer på møtet. 21 

SAKSOPPLYSNINGER 22 

Protokollen finnes på https://www.studentvelferd.no/vt-dokumenter/sakspapirer/.  23 

https://www.studentvelferd.no/vt-dokumenter/sakspapirer/
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ARBEIDSUTVALGETS ORIENTERING  24 

Saksnummer 078-24/09 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget  

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 25 

Saken tas til orientering. 26 

Forslag til vedtak: 27 

Det fattes ikke vedtak i orienteringssaker. 28 

GENERELL ORIENTERING 29 

Denne orienteringen tar for seg arbeidsutvalgets aktivitet fra og med 17.06.2024 til og med 16.08.2024. 30 

Perioden fra 16.08.2024 til og med 07.09.2024 vil det orienteres muntlig om under møtet. Det har vært mange 31 

store nasjonale saker og lokale saker denne perioden, de finner du i medieloggen her. 32 

Overlapp 33 

Arbeidsutvalget troppet på 1. juli, etter to ukers overlapp. Under opplæringen ble det lagt opp til mye 34 

kunnskapsoverføring, og samtlige medlemmer av arbeidsutvalget fikk deltatt på relevante møter med 35 

eksterne samarbeidspartnere for sine verv. Mye av den siste uken gikk til å planlegge høsten og fordele 36 

ansvaret for de ulike punktene på handlingsplanen. Det ble også gjennomført en hyttetur med av- og 37 

påtroppende arbeidsutvalg, hvor vi ble bedre kjent med hverandre. 38 

Tildelingsprosess 2025 39 

Det er nestleder som har ansvar for tildelingene. Tildelingsprosessen for 2025 er godt i gang. Nestleder brukte 40 

perioden både før og etter ferien til å komme i kontakt med søkerorganisasjonene, og avholde møter om 41 

fjorårets søknad samt prosessen frem mot innleveringsfrist. Årets frist er satt til 1. september. 42 

Budsjettkomiteen, som ble valgt ved vårvalgmøtet i juni, har fått være med på introduksjonsmøtene med 43 

organisasjonene som skal søke ordningen. Vi hadde ett introduksjonsmøte før ferien, og komiteen har vært 44 

påkoblet prosessen helt siden nestleder begynte arbeidet med tildelingsprosessen. 45 

ViN-samarbeidet 46 

Under overlapp hadde leder et digitalt møte med de andre lederne i nettverket Velferdstingene i Norge (ViN) 47 

for å bli kjent. Leder for Velferdstinget i Vest ble valgt som ViN-koordinator for denne perioden. ViN har også 48 

svart på en høring om forslag til endringer i plan- og bygningsloven. Det har i tillegg blitt satt en dato for neste 49 

fysiske samling, som vil finne sted på Agder 23.–25. september. 50 

https://www.studentvelferd.no/vt-i-media/
https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/horing-forslag-til-endringer-i-plan-og-bygningsloven-og-kart-og-planforskriften/id3029475/?uid=1e6d2ce8-84d5-49d7-9962-c30aa942b9c1
https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/horing-forslag-til-endringer-i-plan-og-bygningsloven-og-kart-og-planforskriften/id3029475/?uid=1e6d2ce8-84d5-49d7-9962-c30aa942b9c1
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Politikk 51 

Den 29. juli møtte leder og politikk- og medieansvarlig med Arbeiderpartiets fraksjonsleder for byutvikling, 52 

Tamina Rauf, for å snakke om studentboliger og studentpåvirkning. Vi fortsetter vårt gode samarbeid, og hun 53 

vil fortsette å kjempe studentenes sak på rådhuset. Den 28.  juni møtte avtroppende og påtroppende leder, 54 

samt politikk- og medieansvarlig, finansbyråden Hallstein Bjercke (V). Dette var en god øvelse for 55 

påtroppende leder, og arbeidsutvalget skal fortsette å følge med på om studentene blir prioritert i 56 

budsjettene. I tillegg møtte avtroppende leder den 25. juni med Lillestrøm Venstre for å snakke om 57 

kollektivtilbud og priser. 58 

Arendalsuka 59 

Leder og politikk- og medieansvarlig har deltatt på Arendalsuka. Her har vi lært mye om mulige nye løsninger 60 

på blant annet studentboligproblematikken og blitt kjent med og planlagt møter med flere politikere. 61 

Arendalsuka er en god arena for nye arbeidsutvalg å øve seg på og lære seg hvordan de skal snakke med 62 

politikere, og hvordan de best påvirkes. Vi anbefaler fremtidige arbeidsutvalg å fortsette med dette. 63 

Samarbeid med institusjonene 64 

Samarbeidsansvarlig har brukt tiden til å opprette kontakt med de mindre utdanningsinstitusjonene i 65 

regionen. Sammen med administrasjonen er det blitt satt dato for nominasjonsmøtet. Møtet skal foregå 66 

den 17. oktober kl. 17.00–18.30 på UiO, der også styreleder i SiO skal delta. 67 

Samarbeidsansvarlig har også hatt et møte med styreleder i SiO, om Velferdstingets og SiOs synlighet på de 68 

mindre institusjonene, noe vi aktivt kommer til å jobbe videre med å forbedre. Blant annet gjennom å 69 

samarbeide med SiO om å dra rundt å stå på stand.  70 

Samarbeidsansvarlig har stått på stand på OsloMet sammen med Studentparlamentet ved OsloMet i 71 

forbindelse med semesterstart for å fortelle om Velferdstingets virke. Flere aktiviteter for å øke 72 

Velferdstingets synlighet og tilstedeværelse er planlagt de neste ukene og månedene.  73 

Studentmelding 74 

Prosjektleder for studentmelding i Oslo kommune, Tine Tång Engvik, har endelig troppet på. Arbeidsutvalget 75 

har allerede tatt kontakt med vedkommende, og vi har fått satt opp et møte i slutten av august for å starte et 76 

godt samarbeid, og bidra med vår kompetanse inn i arbeidet. 77 

Tak over hodet-garanti 78 

I år som i fjor har studentene i hovedstaden fått tak over hodet-garanti. Den 9. august var forsknings- og 79 

høyere utdanningsminister Oddmund Løkensgard Hoel på besøk i Sogn studentby for å se på sovesalene. 80 

Det resulterte i en del medieoppmerksomhet, hvor Velferdstinget fikk fremmet sine krav til kommunen og 81 

staten for å kunne bygge studentboliger raskere. I år er det i tillegg kommunen som har tatt på seg 82 

mesteparten av regningen for tak over hode, noe som er et viktig gjennomslag.  83 



  

 

 

 
13 

Faddervakt 84 

I år ble faddervakt avholdt med stor suksess. Dette var den femte gangen det ble organisert, og vi fikk med 85 

oss mange til å gå sammen med oss fra studentdemokratiene, politikere, rektorer og mange flere. Tallene fra 86 

legevakten viser at studentene som gruppe i mye mindre grad blir innlagt under fadderuken.  87 
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HOVEDSTYRETS ORIENTERING 88 

Saksnummer 079-24/09 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 89 

Saken tas til orientering. 90 

Forslag til vedtak: 91 

Saken tas til orientering. 92 

SAKSOPPLYSNINGER 93 

Kjære Velferdsting! 94 

Under følger en orientering fra SiO-HS om tiden siden sist VT. Den vil utdypes muntlig i møtet. 95 

1. Hva skjer i SiO for tiden – hva gjør styreleder? 96 

i. Roligere etter semesterstart – drift er ved det normale 97 

ii. Mediehenvendelser om studentboliger og studiestart 98 

iii. Oppstart samarbeid med VTAU 99 

iv. Begynne arbeidet for å møte studentdemokratier på de mindre institusjonene (i samarbeid med 100 

VTAU) 101 

v. Utdeling av pris for årets forening på OsloMet (grattis OsloMet gaming!) 102 

2. Semesterstart 103 

i. Semesterstart er den mest hektiske perioden i SiO 104 

ii. Noen tall (De ferskeste tallene pr. 23.08.24): 105 

1. 5760 studenter boligkø hos SiO pr. 14. aug 106 

2. 4000 studenter fikk kontrakt hos SiO 01.05-14.08 107 

3. Lillestrøm: 187 studenter på venteliste pr. 1. aug. 108 

4. Tak-over-hodet-garanti, jfr. VT-politikk: 27 stk. på sovesal. Ca. 10 stk. i fjor.  109 

5. 2000 nye studentboliger vil stå ferdig ila. 2027 110 

a. Mest hektiske byggeperiode siden 60-tallet 111 

6. SiO vil totalt ha ca. 9400 studentboliger totalt ila 2024.  112 

iii. SiO trenger flere tomter å bygge på, og økt tilskudd fra staten for å kunne imøtekomme 113 

studentbolig-behovet fremover 114 

3. Viktige saker siden sist 115 

i. SiO Karriere er nedlagt (vedtatt av HS før sommeren) 116 

1. Trer i kraft i årsskiftet 2024/2025 117 
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2. Begrunnelse:  118 

a. VT vil ikke at det skal brukes semesteravgift på denne tjenesten. Denne tjenesten 119 

har vært semesteravgiftsfinansiert, og man har ikke lyktes med å finne alternativ 120 

finansiering. 121 

b. Det er en tjeneste som ligger nært knyttet til utdanningsinstitusjonenes ansvar.  122 

c. 12 av 14 samskipnader tilbyr ikke karrieretjenester 123 

ii. Velferdstingets søknad om tilskudd:  124 

1. VT søkte om 22 millioner kr. 125 

2. Styret innvilget 21 millioner kr. (vedtatt av HS før sommeren) 126 

a. Dvs. 900 000 mer enn ren KPI-justering (mai 2023 – mai 2024) 127 

3. Begrunnelse:  128 

a. Dyrtid og høye renter preger SiOs økonomi, og vi må gjøre tøffe prioriteringer 129 

b. Styret anså 21 mill. kr. som et godt kompromiss mellom 22 mill. kr. (VTs 130 

søknadssum) og 20,1 mill. kr. (ren KPI-justering) 131 

4. Viktige saker fremover:  132 

i. Boligstrategi 133 

ii. Samarbeid med de mindre institusjonene – hvordan imøtekommer SiO velferdsbehov her? 134 

5. Innsending av spørsmål fra VT-representanter 135 

i. Det er viktig for meg at disse orienteringene oppleves som relevante for dere i VT! Husk derfor å 136 

sende inn spørsmål og innspill som dere vil skal tas opp i SiO-HS sin orientering! Link: 137 

https://forms.office.com/e/iVFQ4SWqbp  138 

https://forms.office.com/e/iVFQ4SWqbp
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ANDRE ORIENTERINGER 139 

Saksnummer 080-24/09 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 140 

Saken tas til orientering. 141 

Forslag til vedtak: 142 

Saken tas til orientering. 143 

KULTURSTYRET 144 

Velkommen tilbake! Siden sist har Kulturstyret hatt sitt siste møte for sommer, hvor vi mottok 30 søknader 145 

på til sammen 885 592 kroner. Det ble delt ut 320 598 kroner, hvor vi også oppmuntret en rekke foreninger 146 

til å søke på nytt og noen til å delta på økonomikurs som SiO foreninger arrangerer. 147 

I juli har Polina vært på ferie. I august kom hun sakte tilbake i hverdagsrutine, og ble ferdig med VT søknad. 148 

Høstseminaret  149 

Også i august Kulturstyrets administrasjon sammen med leder har planlagt høstseminaret. Den foregår 150 

første helg i september med opplæring 31.august og KS møte 1.september.  151 

Foreningsdagene 152 

Det har vært foreningsdager på både UiO og Oslo Met, hvor vi har vært til stede på oppstarten med foreningene 153 

for å introdusere oss og oppmuntre dem til å bruke oss som en ressurs. Polina har også deltatt i utdelingen av 154 

årets forening både på OsloMet og UiO.   155 
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Oversikt over tildelingene så langt i 2024  156 

Møte dato  Antall søknader Omsøktsøkt sum  Tildelt  

21.01.2024 35 1 545 697,00 kr 762 230,00 kr 

13.02.2024 26 526 971,00 kr 307 199,00 kr 

28.02.2024 23 605 176,00 kr 371 396,00 kr 

20.03.2024 23 1 154 985,00 kr 593 305,00 kr 

24.04.2024 23 523 611,00 kr 240 233,00 kr 

06.06.2024 30 885 592,00 kr 320 598,00 kr 

01.09.2024 19 517 400,00 kr 

 

Sum 179 4 356 440,00 kr 2 594 961,00 kr  

 

Neste møte er planlagt 6.juni der vi skal behandle driftstøtte søknader for høstsemestret. Muntlig orientering 

rundt søknadstall kommer på VT møte.  

Hvid dere har noe spørsmål så er det bare å sende e-post til kulturstyreleder@studentvelferd.no eller å 

komme innom Villa Eika på mandager eller fredager.  

UNIVERSITAS 157 

Det foreligger ingen skriftlig orientering. 158 

RADIO NOVA 159 

Det foreligger ingen skriftlig orientering. 160 

VALGKOMITEEN 161 

Siden sist møte i Velferdstinget i Oslo og Akershus har leder av valgkomiteen vært i møte med nestleder i 162 

arbeidsutvalget og administrasjonsleder. Møtet var for å snakke om hvilke forventninger vi har til hverandre, 163 

samt et oppstartsmøte for en ny periode.  Mellom fristen for å sende inn skriftlig orientering og 164 

høstseminaret har også valgkomiteen innad hatt ett møte for å avklare hvordan vi skal jobbe sammen, samt 165 

legge grunnlaget for planleggingen av valget i desember.   166 

mailto:kulturstyreleder@studentvelferd.no
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ARGUMENT 167 

Utgave nr 3-4, og slippfest 168 

Over sommeren har vi jobbet sakte, men sikkert med neste utgave: Identitet. Den har slippdato den 169 

29.august, med slippfest samme dag. Slippfesten blir en miks av panelsamtale, konsert og tekstopplesning. 170 

Vi har fått med foreningene Tryggere Ungdom, Portal Space og Blindern Jazzklubb som alle stiller til 171 

debatt/samtale. I tillegg blir det konsert med Blindern Jazzklubb og tekstopplesning fra 5 av utgavens 172 

skribenter.  173 

Vi har også startet arbeidet med neste og siste utgave, som får tema: Ekko. Her har vi 21.november som 174 

tentativ slippdato. Vi venter på å få svar fra Fritt Ords debattstøtte, og kommer til å planlegge et opplegg for 175 

slippfesten ut fra svaret vi får her. 176 

Nye redaksjonsmedlemmer og utskiftninger 177 

Et nytt semester er over, og med det følger det noen utskiftninger. Vi søker ny nettredaktør og ny 178 

redaksjonsleder. Jeg (Linnea - redaksjonsleder) har fått fulltidsjobb, og har ikke lenger nok tid til å fortsette i 179 

vervet. Utlysningen kommer ut denne uka, og jeg er med i overgangsfasen og hjelper til med søknader i 180 

mellomtiden. Vi har også fått en ny kulturredaktør: Hauk Engelien.  181 

Foreningsdager og rekruttering 182 

Vi ønsker å fortsette arbeidet med å nå bredere ut, og rekruttere både redaksjonsmedlemmer og skribenter 183 

til tidsskriftet. Vi er aktivt til stede på foreningsdagene, og ønsker også å ha et sterkere fokus på sosiale medier 184 

og samarbeid med andre studentforeninger gjennom fast foreningsspalte.  185 

Arrangementer, podkast og samarbeid med foreninger 186 

For høstsemester har vi planlagt å fortsette med podkasten vår, ha flere skriveworkshops og samarbeide 187 

med andre foreninger direkte i utgavene våre og i arrangementer rundt.  188 

Støtteordninger 189 

Vi søker støtte gjennom Velferdstinget i Oslo og Akershus med frist 1.september. Vi venter på svar fra Fritt 190 

Ords debattstøtte, og vurderer også å søke andre støtteordninger til enkeltarrangementer og prosjekter.  191 

SIO MAT OG DRIKKE 192 

Det foreligger ingen skriftlig orientering.  193 
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PRESENTASJON SIO PSYKISK HELSE 194 

Saksnummer 081-24/09 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Oliwia Skowron 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 195 

Saken tas til orientering. 196 

Forslag til vedtak: 197 

Det fattes ikke vedtak i orienteringssaker. 198 

SAKSOPPLYSNINGER 199 

Arbeidsutvalget ønsker å gi Velferdstinget innsyn i det nye inntakssystemet til SiO Psykisk helse. SiO Psykisk 200 

helse presenterte i 2023 et nytt inntakssystem som skal gjøre at flere får hjelp raskt, og korte ned køene. Vi 201 

har derfor invitert Anne Karin Mullally, klinikksjef ved SiO Psykisk helse fra SiO som vil fortelle mer om 202 

evalueringen av denne prosessen. Arbeidsutvalget håper at presentasjonen gir matnyttig informasjon for 203 

forsamlingen i forbindelse med den nært forestående revideringen av helsepolitisk dokument.  204 
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GODKJENNING AV REGNSKAP 2023 205 

Saksnummer 082-24/09 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Oliwia Skowron 

Vedlegg Uavhengig revisors beretning, Årsregnskap 2023, Regnskap 2023, Noter til budsjett 2023 

Kulturstyret – økonomisk oversikt 

Kontrollkomiteens innstilling: 206 

Kontrollkomiteen innstiller på at regnskap for 2023 kan godkjennes. 207 

Forslag til vedtak: 208 

Regnskapet for 2023 godkjennes. 209 

SAKSOPPLYSNINGER 210 

Økonomisk beretning 211 

Resultatregnskapet viser at Velferdstinget i 2023 hadde 17 666 170 kroner i inntekter. Driftskostnadene, 212 

inkludert tildelingene, var på til sammen 18 166 813 kroner. Dette gir et negativt driftsresultat, etter renter, 213 

på 463 158 kroner. 214 

Velferdstinget fikk et tilskudd fra Studentsamskipnaden SiO på 17 500 000 kroner, hvor 3 700 000 kroner gikk 215 

til Velferdstingets egen drift, og 13 800 000 kroner ble fordelt mellom ulike foreninger gjennom en 216 

tildelingsprosess. I tillegg får Velferdstinget 150 000 kroner fra Oslo kommune for å ivareta 217 

sekretariatsfunksjonen i Studenthovedstaden. Andre driftsinntekter på 16 170 kroner er hva vi har fakturert 218 

Studentparlamentet UiO for gjennom 2023 for felleskostnader knyttet til bruken av Villa Eika. 219 

Velferdstinget bevilger penger til større studentmedier og kulturinstitusjoner som søker Velferdstinget 220 

direkte gjennom en tildelingsprosess. I tillegg bevilger Velferdstinget penger til Kulturstyret (gjennom samme 221 

tildelingsprosess), som igjen deler ut penger til mindre studentforeninger og studentmedier som søker til de 222 

gjennom et søknadsskjema på sio.no. Kulturstyret hadde budsjettert å bruke 2 700 000 kroner, mens 223 

summen Kulturstyret endte opp med å dele ut var 2 920 943 kroner. Dette vil si at Kulturstyret gikk med et 224 

underskudd på 220 943 kroner. Dette er hovedgrunnen til at Velferdstingets drift fikk et negativt resultat på 225 

242 215 kroner – 66 500 kroner mer enn budsjettert. 226 

Velferdstinget er nå tilbake på en normal drift etter pandemien, og vi kan se utviklingen av reelt bruk. Siden 227 

vi deler enkelte kostnader med Studentparlamentet er noen av postene i regnskapet for 2023 misvisende, da 228 

faktura for 2022 kom i 2023 og vises derfor som kostnad i feil år. Noen generelle kommentarer til regnskapet 229 

for 2023:  230 

5013 Øvrige tillitsvalgte er honorar til ordstyrere. Denne posten går over budsjett, men vi mener det er viktig 231 

med ordstyrere og har derfor valgt å prioritere dette. Vi mener at honorar for ordstyring ligger på et greit 232 

nivå, og vi har som et alternativ til å senke honoraret sett på muligheten for færre ordstyrere per møte. Vi 233 

har prøvd oss på noen møter med bare én ordstyrer, og evaluerer sammen med ordstyrerne våre om dette 234 
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er en mulighet vi kan benytte oss mer av. Det viktigste for oss er at møtene skal gå så smertefritt for 235 

representantene som mulig. 5915 Overlapp/opplæring går noe over budsjett, som i all hovedsak skyldes 236 

dyrere priser for Airbnb-hytte. Vi valgte likevel å dra på hyttetur, da vi opplever dette som en viktig sosial og 237 

faglig arena hvor man kan jobbe intenst gjennom tettpakkede dager. 6510 Teknisk utstyr inneholder blant 238 

annet en kostnad for ny PC. Vi har prøvd å kjøpe inn PC-er over tid for å spre kostnadene både nå, men også 239 

fremover i årene som kommer. 6790 Annen fremmed tjeneste er stort sett kostnader knyttet til 240 

regnskapssystemer vi bruker gjennom Tripletex, hvor vi brukte en del midler i oppstarten, men som vi nå har 241 

forhandlet frem bedre priser for. 6810 Data/EDB-kostnad er lisenser for brukere til UiO sine system for 2022 242 

og 2023. Det er Studentparlamentet ved UiO sitt ansvar å fakturere oss, og i 2023 kom kostnaden for begge 243 

år. 7771 KS disposisjonskonto inneholder kostnadene for et nyttårsbord de ikke hadde i 2022, derfor går denne 244 

noe over budsjett da de også hadde sommeravslutning og julebord i slutten av 2023. 245 

5012 Honorar tillitsvalgte er honorar til alle som skal ha det i henhold til økonomireglementet. Her bruker vi 246 

mindre enn budsjettert fordi vi har budsjettert posten noe for høyt, men også fordi tillitsvalgte ikke leverer 247 

nødvendig informasjon for å få betalt ut honorarer.  7322 Seminar og konferanser står nesten ubrukt fordi 248 

Kulturstyret ikke hadde mer penger å dele ut og da vurderte at det ikke var hensiktsmessig å avholde et 249 

opplæringsseminar før våren 2024. 250 

Etter årets resultat har Velferdstinget en egenkapital på 1 549 862 kroner, mens Kulturstyret har en 251 

egenkapital på 160 078 kroner. Velferdstinget har en høy egenkapital, det har over tid blitt vurdert at 252 

egenkapitalen bør ligge på rundt 1 million kroner for å ha god likviditet. Vi fikk i 2024 samme tilskudd som i 253 

2023, mens vi fremover må søke mer i tilskudd for å holde tritt med pris- og lønnsutviklingen i samfunnet. 254 

Dersom du har spørsmål til regnskap 2023 er det fint om du sender de på e-post i forkant av møtet så vi kan 255 

komme med bedre svar.  256 
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REVIDERING AV RETNINGSLINJER FOR VELFERDSTINGET I OSLO OG 257 

AKERSHUS’ VALGKOMITE  258 

Saksnummer 083-24/09 

Type sak Vedtakssak  

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Oliwia Skowron 

Vedlegg Retningslinjer for Velferdstinget i Oslo og Akershus’ valgkomite 

Arbeidsutvalgets innstilling: 259 

Retningslinjer for Velferdstinget i Oslo og Akershus’ valgkomite vedtas. 260 

Forslag til vedtak: 261 

Velferdstinget vedtar Retningslinjer for Velferdstinget i Oslo og Akershus’ valgkomite med de endringer som 262 

fremkommer på møtet. 263 

SAKSOPPLYSNINGER 264 

Retningslinjene til valgkomiteen ble for første gang vedtatt i fjor, og det har nå fungert gjennom to 265 

valgperioder (høst- og vårvalget). Arbeidsutvalget og administrasjonen har siden gjort seg opp noen 266 

erfaringer og ønsker å komme med noen forbedringsforslag. Derfor ønsker arbeidsutvalget å ta opp 267 

retningslinjene for valgkomiteen til revidering, blant annet med følgende endringer: 268 

• Vi ønsker at valgkomiteen skal etterstrebe en helhetlig sammensetting av et arbeidsutvalg, med vekt 269 

på at medlemmene samarbeider godt. 270 

• Vi ønsker også å følge NSOs praksis, hvor man må signere på hvem som eventuelt tar ut en dissens. 271 

• Vi vil at det skal være praksis at avtroppende valgkomite skriver et erfaringsnotat etter endt prosess, 272 

som skal være til hjelp for fremtidige valgkomiteer. 273 

Vi tror at disse endringene vil gjøre organisasjonen enda mer åpen og transparent.  274 
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ENDRINGSFORSLAG 275 

Forslag nr. 1 

Dokument 
Retningslinjer Velferdstinget i Oslo 

og Akershus’ valgkomite 
Linje 26 

Levert av Arbeidsutvalget Type Tillegg 

083-24/09 Revidering av retningslinjer for Velferdstinget i Oslo og Akershus’ valgkomite 

Opprinnelig 

tekst 

 

Ny tekst 

• Utarbeide et erfaringsnotat som avleveres til administrasjonen. 

Administrasjonen skal tilgjengeliggjøre notat for fremtidige 

valgkomiteer.   

Begrunnelse 

For å gjøre det enklere under overlapp, samt gjøre prosessen mer smidig, 

ønsker vi at avtroppende valgkomite utarbeider et erfaringsnotat som 

kan videreføres til neste valgkomite. 

Innstilling 
Vedtatt 

VEDTAK  
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Forslag nr. 2 

Dokument 
Retningslinjer Velferdstinget i Oslo 

og Akershus’ valgkomite 
Linje 28 

Levert av Arbeidsutvalget Type Tillegg 

083-24/09 Revidering av retningslinjer for Velferdstinget i Oslo og Akershus’ valgkomite 

Opprinnelig 

tekst 

 

Ny tekst 

• Innstille på kandidater til verv det er angitt i vedtektene at de skal 

innstille til. Vurderingen til valgkomiteen skal gjøres kun på 

bakgrunn av søknadsprosessen, eventuelle oppgaver og 

intervju. Valgkomiteen bestemmer selv hvordan 

valgprosessen skal struktureres. Valgkomiteen har ansvar 

for at administrasjonen informeres om valgt struktur og 

viktige datoer.  

Begrunnelse 

Vi ønsker å forankre viktigheten av å bruke hele valgprosessen når man 

innstiller på kandidater, slik at valgkomiteen ikke innstiller på bakgrunn 

av tidligere erfaringer eller informasjon om kandidaten. Arbeidsutvalget 

ser på det som viktig å bruke hele valgprosessen som grunnlag. Det er i 

tillegg viktig at administrasjonen orienteres om dette, slik at de kan følge 

med på valgprosessen. 

Innstilling 
Vedtatt 

VEDTAK  
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Forslag nr. 3 

Dokument 
Retningslinjer Velferdstinget i Oslo 

og Akershus’ valgkomite 
Linje 29 

Levert av Arbeidsutvalget Type Strykning 

083-24/09 Revidering av retningslinjer for Velferdstinget i Oslo og Akershus’ valgkomite 

Opprinnelig 

tekst 

• Etterstrebe kjønnsmessig lik fordeling ved innstilling til verv, 

komiteer, organer og styrer med mer enn én representant. Det 

skal også etterstrebes at innstillingen representerer flere 

utdanningsinstitusjoner. 

Ny tekst  

Begrunnelse 

Å etterstrebe representasjon er allerede vedtektsfestet, og trenger derfor 

ikke gjentas i retningslinjene. Dersom det skulle skje endringer i 

vedtektene vil det automatisk gjelde i dette dokumentet også.  

Innstilling 
 Vedtatt 

VEDTAK  
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Forslag nr. 4 

Dokument 
Retningslinjer Velferdstinget i Oslo 

og Akershus’ valgkomite 
Linje 29 

Levert av Arbeidsutvalget Type Tillegg 

083-24/09 Revidering av retningslinjer for Velferdstinget i Oslo og Akershus’ valgkomite 

Opprinnelig 

tekst 

 

Ny tekst 
• ... Det bør i tillegg tas hensyn til helhetlig sammensetting av 

arbeidsutvalget. 

Begrunnelse 

Vi ønsker å legge til at man i tillegg skal se på helheten i et arbeidsutvalg, 

slik at det sørges for den beste sammensettingen som utfyller hverandre 

og har evne til å samarbeide. Man jobber tett på hverandre i et 

arbeidsutvalg, og det er derfor viktig at sammensettingen fungerer så 

gunstig som mulig. 

Innstilling 
 Vedtatt 

VEDTAK  

  



  

 

 

 
27 

Forslag nr. 5 

Dokument 
Retningslinjer Velferdstinget i Oslo 

og Akershus’ valgkomite 
Linje 36 

Levert av Arbeidsutvalget Type Tillegg 

083-24/09 Revidering av retningslinjer for Velferdstinget i Oslo og Akershus’ valgkomite 

Opprinnelig 

tekst 

 

Ny tekst 

En innstiling defineres som en anbefaling fra valgkomiteen på den best 

egnede kandidaten til vervet. Valgkomiteen skal benytte følgende 

begreper/innstillingsformer: 

• Enstemmig innstilt: Valgkomiteen innstiller en kandidat til vervet. 

• Flertallets innstilling: Et flertall av valgkomiteen innstiller en 

kandidat til vervet. 

• Mindretallets innstilling: Et mindretall av valgkomiteen mener en 

annen kandidat egner seg bedre, og innstiller på en annen 

kandidat.  

Begrunnelse 

Vi ønsker å gjøre innstillingsprosessen tryggere for de som stiller til valg, 

og sørge for at prosessen har økt forutsigbarhet. Ved å vedta denne 

endringen øker vi sjansen for at kandidatene føler seg mer rettferdig 

behandlet.  

Innstilling 
Vedtatt 

VEDTAK  
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Forslag nr. 6 
Dokument 

Retningslinjer Velferdstinget i Oslo 

og Akershus’ valgkomite 
Linje 48 

Levert av Arbeidsutvalget Type Tillegg 

083-24/09 Revidering av retningslinjer for Velferdstinget i Oslo og Akershus’ valgkomite 

Opprinnelig 

tekst 

 

Ny tekst 

Mindretallets innstilling skal tas ut som dissens, og legges fram for 

valgforsamlingen med dissenstakers navn. 

Begrunnelse 

Det er en endring som vil gjøre valgprosessen tryggere for kandidatene. 

Det er også praksisen hos NSO i dag, noe vi ønsker også skal gjøres i 

Velferdstinget. 

Innstilling 
Vedtatt 

VEDTAK  

 

Forslag nr. 7 

Dokument 
Retningslinjer Velferdstinget i Oslo 

og Akershus’ valgkomite 
Linje 48 

Levert av Arbeidsutvalget Type Tillegg 

083-24/09 Revidering av retningslinjer for Velferdstinget i Oslo og Akershus’ valgkomite 

Opprinnelig 

tekst 

 

Ny tekst 

Valgkomiteleder plikter å opprettholde en god dialog med 

administrasjonen rundt valgprosessen. god dialog rundt prosessen med 

administrasjonen. 

Begrunnelse 

Arbeidsutvalget skal ikke være involvert i valgprosessen, og det er derfor 

viktig å forankre i retningslinjene at valgkomiteleder skal ha god dialog 

med administrasjonen. 

Innstilling 
Vedtatt 

VEDTAK  

  



  

 

 

 
29 

REVIDERING AV MØTEPLAN  276 

Saksnummer 084-24/09 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Celine Lyngås Sataøen 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 277 

Møteplanen blir vedtatt med de endringene som fremkommer på møtet. 278 

Forslag til vedtak: 279 

Møteplan for Velferdstinget høsten 2024:  280 

• 7. september 281 

• 7. oktober 282 

• 4. november 283 

• 2. desember 284 

SAKSOPPLYSNINGER 285 

I henhold til Velferdstingets vedtekter § 3-1, skal møteplanen tas opp til revidering på Velferdstingets 286 

høstseminar. For at møteavviklingen for både arbeidsutvalget, representanter og observatører skal bli så 287 

forutsigbar som mulig, er det viktig å ha en forhåndsbestemt plan over møtedatoer fremover. 288 

Velferdstinget vedtok møteplan for 2024 på vårseminaret. Samarbeidsansvarlig har siden da/nylig vært i 289 

dialog med delegasjonsledere for å høre om disse datoene fortsatt passer dem. 290 

Basert på dialogen foreslår arbeidsutvalget å beholde møtedatoene som ble vedtatt på vårseminaret. Vi 291 

mener likevel at en møtedato bør flyttes dersom hele eller store deler av en delegasjon ikke har anledning til 292 

å delta.  293 
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DISKUSJON OM MANDATET TIL VELFERDSTINGETS ARBEIDSUTVALG 294 

Saksnummer 085-24/09 

Type sak Diskusjonssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Mitra Fagerli Rahman 

Vedlegg Mandat for Velferdstinget i Oslo og Akershus' arbeidsutvalg 

Arbeidsutvalgets innstilling: 295 

Det fattes ikke vedtak i diskusjonssaker. 296 

Forslag til vedtak: 297 

Det fattes ikke vedtak i diskusjonssaker. 298 

SAKSOPPLYSNINGER 299 

Det er handlingsplanfestet at vi denne perioden skal arbeide med organisasjonsutvikling, og arbeidsutvalget 300 

mener at det å se på ressursbruk, prioriteringer og arbeidsutvalgets mandat er en del av dette. Derfor velger 301 

vi i første omgang å løfte en diskusjonssak for Velferdstinget for å høre deres tanker om/rundt mandatet. 302 

Bakgrunn 303 

Mandatet til Velferdstingets arbeidsutvalg ble sist revidert i november 2022. Organisasjonen, som resten av 304 

studentpolitikken, er i konstant utvikling med hyppig utskifting av medlemmer. Tidligere arbeidsutvalg har 305 

derfor sett et behov for en gjennomgang av arbeidsoppgaver. Det legges spesielt merke til noen enkelte 306 

perioder hvor det er mindre arbeidsoppgaver, og at man fra dag til dag må finne på nye oppgaver. Dette 307 

åpner for en diskusjon om ressursbruk innad i Velferdstinget. I tillegg har Velferdstinget med tiden fått en 308 

sterkere administrasjon, som har bidratt med forutsigbarhet og bedre organisatorisk hukommelse, noe som 309 

systematisk letter på AUs arbeidskapasitet. Dette påvirker arbeidsflyten og overskuddet til arbeidsutvalget. 310 

Formål 311 

Arbeidsutvalget ønsker å få innspill fra Velferdstinget om mandatet og arbeidsoppgaver gjennom denne 312 

diskusjonssaken. Dette er starten på et større arbeid, og arbeidsutvalget ønsker å sikre forankringen av 313 

revideringen hos Velferdstingets representanter så tidlig som mulig. Arbeidsutvalget starter revideringen for 314 

fullt i år, med et mål om at Velferdstinget skal vedta nytt mandat for organisasjonens arbeidsutvalg i løpet av 315 

perioden. Derfor løfter vi denne diskusjonssaken for å la Velferdstinget komme med konkrete og generelle 316 

innspill, og også for å åpne diskusjon om ressursbruk i Velferdstinget. 317 

Diskuter gjerne blant annet følgende spørsmål: 318 

• Hva slags organisasjon bør Velferdstinget være? 319 

• Hva skal Velferdstinget få til som organisasjon? 320 

• Hva kan trekkes frem som strukturer, arbeidsoppgaver eller tiltak i Velferdstinget som fungerer bra 321 

og burde videreføres? 322 
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• Hva fungerer mindre optimalt, eller burde kuttes, eventuelt endres ved en endring? 323 

• Hvilke politisk landskap rammer oss, og hvilke roller skal vi ha i det politiske landskapet? 324 

• Hva slags farer kan vi forutse for Velferdstinget, og hva bør vi passe oss for under eller i etterkant av 325 

en endring? 326 

• Hvor mange personer skal være ansatt på Villa Eika?  327 



  

 

 

 
32 

REVIDERING AV ØKONOMIREGLEMENTET FOR VELFERDSTINGET I OSLO 328 

OG AKERSHUS 329 

Saksnummer 086-24/09 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Mitra Fagerli Rahman 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 330 

Velferdstinget i Oslo og Akershus reviderer økonomireglementet. 331 

Forslag til vedtak: 332 

Velferdstinget i Oslo og Akershus’ økonomireglement revideres med de endringene som fremkommer under 333 

møtet. 334 

SAKSOPPLYSNINGER 335 

Kulturstyret består av ni representanter valgt av Velferdstinget. Medlemmene får en symbolsk sum som 336 

honorar som kompensasjon for arbeidet med å forberede seg til og delta på møtene. Møteforberedelser 337 

innebærer hovedsakelig å lese alle innkomne søknader med vedlegg og komme med en innstilling til bevilget 338 

sum per søknad i henhold til prioriteringene Kulturstyrets styringsdokumenter, interne budsjetter og andre 339 

aktuelle faktorer. Innstillingene skal begrunnes, og disse forberedelsene og innstillingene utgjør 340 

diskusjonsgrunnlaget under Kulturstyrets møter. 341 

I lys av at Kulturstyrets bevilgninger er rekordhøye er det særdeles viktig at Kulturstyrets representanter stiller 342 

forberedt til møtene slik at studentenes felles midler blir fordelt på et korrekt faktagrunnlag innenfor vedtatte 343 

budsjetter. I løpet av 2023 har det blitt gjennomført revideringer av Kulturstyret, som blant annet resulterte 344 

i at Kulturstyret gikk bort fra gruppebaserte innstillinger, og over til individuelle innstillinger, og at møtet nå 345 

ledes av en ekstern ordstyrer i stedet for at Kulturstyrets leder både ledet og deltok i møtet samtidig. Formålet 346 

med disse endringene har vært å fremheve et større mangfold av meninger. En erfaren, ekstern ordstyrer 347 

sørger for at alle som etter sigende bør ta ordet, får ordet. Disse endringene bidrar til at hver stemme blir 348 

hørt og understreker viktigheten av individuelle meninger og alles unike kompetanse inn i Kulturstyret. 349 

Revideringen(e) ble evaluert sommeren 2024 og har utelukkende mottatt positive tilbakemeldinger. 350 

Dog har det dessverre vært en økende tendens til at (et fåtall av) møtedeltakerne stiller uforberedt til møtene. 351 

I henhold til Kulturstyrets mandat, skal Kulturstyrets medlemmer sende inn sine innstillinger én virkedag i 352 

forveien. Dette kravet kommuniseres tydelig i møteinnkallingene. Det oppfattes som urettferdig at 353 

medlemmer som ikke forbereder seg i henhold til mandatet, får samme honorar som de som gjør en grundig 354 

jobb. At medlemmer stiller forberedt til møtene er veldig viktig for god møteflyt og rettferdig 355 
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søknadsbehandling. Lite forberedelse vil medføre avgjørelser tatt på usikkert grunnlag og kan medføre 356 

merarbeid i forbindelse med klagesaker. Dette kan gå utover Kulturstyrets ry og rykte. 357 

Kravet om at innstillingene skal leveres til en satt tidsfrist har blitt kommunisert med økende kraft ettersom 358 

problemet har vedvart, men situasjonen er fortsatt ikke optimal. Det synes dermed at kraftigere virkemidler 359 

er nødvendig. Virkemiddelet som er foreslått under er etter vår mening også utelukkende rettferdig for det 360 

flertallet av medlemmer som gjør en fantastisk jobb med grundig forarbeid. 361 

Som følge av situasjonsbeskrivelsen over, foreslås det derfor at møtedeltakere som stiller uforberedt, får 362 

halvert sitt honorar for det aktuelle møtet. Å møte uforberedt vil i hovedsak si at medlemmet ikke har levert 363 

inn sine innstillinger til møtet innen den satte fristen, men kan også bety at medlemmet har levert 364 

ufullstendige innstillinger som bare er delvis utfylt. 365 

Det er levert to forskjellige endringsforslag. Det ene gir anledning til mer bruk av skjønn, mens det andre er 366 

mer rigid. Vesensforskjellen ligger i potensialet for maktmisbruk. Slik endringsforslaget står, mener 367 

arbeidsutvalget at maktmisbruk ikke vil bli et problem, men har forståelse for prinsipielle innvendinger mot 368 

å og enkeltpersoner makt til å trekke andres honorar etter skjønnsmessige vurderinger i en organisasjon som 369 

Velferdstinget. Arbeidsutvalget påpeker at klageinstansene, notert i endringsforslaget, er til for å håndtere 370 

eventuelle konflikter og vanskeligheter. I tillegg vil kravet om felles signatur på begrunnet vedtak være en 371 

sikkerhet. 372 

Det kan være mange årsaker til at enkeltmedlemmer er hindret fra å forberede seg til møtet. Det er veldig 373 

verdifullt at en stiller på møtet selv om en ikke har forberedt seg skikkelig. Det vil derfor være en 374 

skjønnsmessig vurdering om honoraret skal halveres eller ikke. Et håp er at denne endringen vil gjøre det til 375 

kultur å starte forberedelsene i mye bedre tid, da det har vært en (u)kultur for å lese søknader i siste liten i 376 

omtrent alle år, til tross for at søknadene er klargjorte for medlemmene minst seks dager før innleveringsfrist. 377 

Forslagene har vært ute på høring blant Kulturstyrets medlemmer. Det har utelukkende kommet inn positive 378 

tilbakemeldinger, men også noen forbedringsforslag. Disse forbedringsforslagene har allerede blitt 379 

innlemmet i endringsforslagene under.  380 
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ENDRINGSFORSLAG 381 

Forslag nr. 1 

Dokument 
Økonomireglement for 

Velferdstinget i Oslo og Akershus 
Linje 106 

Levert av Arbeidsutvalget Type Tillegg 

086-24/09 Revidering av økonomireglementet for Velferdstinget i Oslo og Akershus 

Opprinnelig 

tekst 

 

Ny tekst 

Møtegodtgjørelsen halveres for medlemmer som stiller uforberedt til 

møtene i henhold til bestemmelsene om arbeidsinstruks i Kulturstyrets 

mandat. Vedtak om halvering av møtegodtgjørelse/honorar treffes etter 

en skjønnsmessig vurdering og signeres av Kulturstyrets leder og daglig 

leder av Velferdstinget i fellesskap. Vedtaket skal begrunnes. Vedtaket kan 

innklages til arbeidsutvalget som første instans innen én uke fra 

møtedato, og kontrollkomiteen som siste instans. 

Begrunnelse 

Det er urettferdig at de som gjør en grundig jobb får like mye betalt som 

de som ikke har gjort det de skal. Forarbeidet er minst halve jobben, og 

det foreslås derfor et kutt på halvparten av honoraret. En vil dermed 

fortsatt få betalt for å delta på selve møtet. 

Dette forslaget er av en generell art og gir ledelsen mulighet til å ta 

skjønnsmessige vurderinger av når honoraret kan kuttes. Dette vil være 

positivt i tilfeller hvor et medlem teknisk sett leverer det medlemmet skal, 

men hvor innholdet/innsatsen står til stryk (eks. leverer et nesten tomt 

innstillingsdokument uten begrunnelser). Ulempen med forslaget er at 

det gir «makt» til ledelsen. 

Dette er forsøkt kompensert ved at Kulturstyrets leder og daglig leder 

(tidligere administrasjonsleder) i Velferdstinget sammen må fatte et slikt 

vedtak, og at vedtaket kan påklages til både arbeidsutvalget og til 

kontrollkomiteen. 

Innstilling 
Vedtatt. 

VEDTAK  
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Forslag nr. 2 

Dokument 
Økonomireglement for 

Velferdstinget i Oslo og Akershus 
Linje 106 

Levert av Arbeidsutvalget Type Tillegg 

086-24/09 Revidering av økonomireglementet for Velferdstinget i Oslo og Akershus 

Opprinnelig 

tekst 

 

Ny tekst 

Møtegodtgjørelsen halveres for medlemmer som ikke leverer sine 

innstillinger til tidsfristen satt i Kulturstyrets mandat. Det kan, etter avtale 

med Kulturstyrets leder, gjøres unntak fra denne bestemmelsen. 

Vedtak om halvering av møtegodtgjørelse/honorar gjøres av Kulturstyrets 

leder og daglig leder av Velferdstinget i fellesskap. 

Begrunnelse 

Det er urettferdig at de som gjør en grundig jobb får like mye betalt som 

de som ikke har gjort det de skal. Forarbeidet er minst halve jobben, og 

det foreslås derfor et kutt på halvparten av honoraret. En vil dermed 

fortsatt få betalt for å delta på selve møtet. 

Dette forslaget er mer spesifikt enn det andre, men dermed mye mindre 

fleksibelt. Her er det ingen kvalitativ vurdering av innholdet i 

innstillingene, men gir til gjengjeld mye mindre «makt» til ledelsen. 

Innstilling 
Avvist til fordel for forslag 1.  

VEDTAK  
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RESOLUSJON: GYNEKOLOG OG LIKEVERDIGE HELSETILBUD TIL ALLE 382 

STUDENTER! 383 

Saksnummer 087-24/09 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Mitra Fagerli Rahman 

Vedlegg Resolusjon: Gynekolog og likeverdige helsetilbud til alle studenter! 

Arbeidsutvalgets innstilling: 384 

Velferdstinget i Oslo og Akershus vedtar resolusjonen. 385 

Forslag til vedtak: 386 

Velferdstinget i Oslo og Akershus vedtar resolusjonen med de endringer som fremkommer under møtet. 387 

SAKSOPPLYSNINGER 388 

Resolusjonen «GYNEKOLOG OG LIKEVERDIGE HELSETILBUD TIL ALLE STUDENTER!» handler om behovet for 389 

tilbud om gynekolog for studenter, og behovet for et helsetilbud gjennom SiO som i større grad er rettet mot 390 

kvinner. 391 

Historisk har det vært betydelig mindre forskning på symptomer og lidelser som rammer kvinner heller enn 392 

menn. Gjennom NOU-en Den store forskjellen: Om kvinners helse og betydningen av kjønn for helse, ble det 393 

gjennomført en utredning på tilstanden til kvinnehelse og kvinnehelsetilbudet i Norge. Der påpekes det at 394 

kvinnehelse har lav status i forskning og blant helsepersonell. Det er en viktig distinksjon at tilstander og 395 

symptom er unike for kvinner og at hele helsesektoren må anerkjenne dette – kvinner har et dårligere 396 

helsetilbud enn menn! Et søkelys på kvinnehelse må gjennomsyre hele helsesektoren, deriblant tilbudene. 397 

Resolusjonen setter krav om at det vies mer oppmerksomhet til kvinnehelse og at det tilbys tilrettelagte 398 

helsetjenester til kvinnelige studenter i Oslo og Lillestrøm. Resolusjonen krever en mer aktiv innsats hos SiO 399 

for å bedre kvinnehelsetilbudet, fordi kommunen ikke tar tilstrekkelig ansvar. Resolusjonen peker på at 400 

helsetilbud, som gynekolog og samtaletilbud om kjønns- og kvinnehelse, må tilbys gjennom SiO, tilpasset 401 

studentsituasjonen. Per i dag er ikke helsetilbudet til SiO tilstrekkelig for kvinnelige studenter. Alle fortjener 402 

likeverdig tilgang til helsetjenester, og skal føle seg ivaretatt og tatt på alvor i møte med helsepersonell og 403 

helsetilbud. 404 

Resolusjonen er skrevet etter ønske fra Velferdstinget om mer spisset og konkret politikk innenfor temaet 405 

kvinnehelse, og sees på som et nyttig virkemiddel for politisk påvirkning opp mot SiO. Resolusjonen vil legge 406 

til supplerende politikk til helsepolitisk dokument. 407 

https://www.regjeringen.no/contentassets/7e517da84ba045848eb57d4e3d89acc3/no/pdfs/nou202320230005000dddpdfs.pdf
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Begrepsforklaringer 408 

• Kjønnsinkongruens: Kjønnsinkongruens hos unge og voksne er en tilstand hvor du opplever 409 

uoverensstemmelse mellom kjønnsidentitet og fødselskjønn. Diagnosen kan ikke stilles før starten 410 

av puberteten. Kjønnsinkongruens kan oppstå i småbarnsalder, under eller etter puberteten og i 411 

voksen alder. 412 

• Sexologisk rådgivning: I sexologisk rådgivning kan du få hjelp til å bedre forholdet til egen seksualitet 413 

og hvordan du er seksuell med andre. 414 

• Vulvalidelser: vaginale plager og sykdommer, som vaginisme, vulvodyni og kroniske hudsykdommer 415 

i vulva. 416 

Kilder: 417 

• https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/nou-2023-5/id2964854/?ch=1 418 

• https://www.oslo-universitetssykehus.no/behandlinger/kjonnsinkongruens/ 419 

• https://sexogsamfunn.no/klinikk-og-tilbud/sexologisk-radgivning/ 420 

• https://sanitetskvinnene.no/sites/default/files/2023-421 

10/Behov%20for%20politisk%20handling%20for%20vulvalidelser.pdf  422 

https://www.oslo-universitetssykehus.no/behandlinger/kjonnsinkongruens/
https://sexogsamfunn.no/klinikk-og-tilbud/sexologisk-radgivning/
https://sanitetskvinnene.no/sites/default/files/2023-10/Behov%20for%20politisk%20handling%20for%20vulvalidelser.pdf
https://sanitetskvinnene.no/sites/default/files/2023-10/Behov%20for%20politisk%20handling%20for%20vulvalidelser.pdf
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WORKSHOP OM HELSEPOLITISK DOKUMENT 423 

Saksnummer 088-24/09 

Type sak Diskusjonssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Hans-Markus Jensvold Kverneng 

Vedlegg  

SAKSOPPLYSNINGER 424 

Nåværende helsepolitiske dokument inneholder hva Velferdstinget i Oslo og Akershus (VT) mener om fysisk 425 

og psykisk helse, seksuell helse og rus- og avhengighetsproblematikk. Arbeidsutvalget har laget denne 426 

workshopen fordi handlingsplanen sier at vi skal revidere helsepolitiskdokument. Vi ønsker at VT skal 427 

diskutere saken og komme med innspill før vi starter arbeidet med revideringen. 428 

Vi vet at det eksisterer et meningsmangfold i Velferdstinget. Arbeidsutvalget anerkjenner og verdsetter dette 429 

mangfoldet og ønsker at det kommer frem et helhetlig perspektiv på VTs tanker rundt et revidert helsepolitisk 430 

dokument. Vi oppfordrer representantene til å ta opp egne diskusjonspunkter som VT kan ta stilling til 431 

dersom det er aspekter ved denne diskusjonen som ikke kommer frem i punktene under. 432 

For at diskusjonen skal være best mulig informert, anbefaler vi at representantene setter seg best mulig inn 433 

i det nåværende helsepolitisk dokument og innholdet på SiO Helses sider. 434 

Punkter til diskusjon: 435 

• Dekker innholdet i helsepolitisk dokument behovet for politikk for VT? 436 

• Hva skal være kommune og statens ansvar når det kommer til studentenes helse?  437 

• Hva skal være SiO sitt ansvar? 438 

• Hva mangler vi av politikk på spesifikke helsesituasjoner? Eksempler kan være, men ikke begrenset 439 

til kjønnsspesifikk-, psykisk-, somatisk-, seksuell- og reproduktiv-helse. 440 

https://www.studentvelferd.no/dokumenter/2023/02/Helsepolitisk-dokument.pdf
https://www.sio.no/helse

